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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Od pewnego ju¿ czasu trwaj¹ prace nad procesem wdra¿ania numeru alarmowego 112 oraz prace

zwi¹zane z budow¹ Centrów Powiadamiania Ratunkowego – CPR.
Prace te ostatnio uleg³y przyspieszeniu w zwi¹zku z powierzeniem Polsce i Ukrainie organizacji Mi-

strzostw Europy w Pi³ce No¿nej Euro 2012.
Do mego biura docieraj¹ niepokoj¹ce sygna³y o braku spójnoœci tych dzia³añ, co mo¿e spowodowaæ

brak efektywnoœci tego projektu. Proszê o przedstawienie, na jakim etapie s¹ prace w kraju, czy system
ten bêdzie spójny, czy by³ przeprowadzony program pilota¿owy i jak ten system bêdzie zorganizowany
w województwie mazowieckim. Chodzi o umiejscowienie CPR i ich wspó³pracê w zakresie ratownictwa
medycznego z podmiotami zarz¹dzanymi przez ró¿nych dysponentów – karetki systemu s¹ najczêœciej
w gestii SP ZOZ. Czy system uwzglêdnia gêstoœæ zaludnienia i przewagê obszarów wiejskich w wojewódz-
twie mazowieckim?
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